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P r o t o k ó ł    Nr  XXI/2020 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  30  września  2020  roku 

odbytej w sali posiedzeń 
Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  920  

 
Otwarcia XXI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  
Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXI sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

   1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
    2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej. 

 
3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           

                b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXI/147/2020   

 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2020.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XXI/148/2020   
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kamień Krajeński 
do Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego 
„Salutaris”. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             
                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XXI/149/2020   
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 
rok.” 
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     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 

     b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXI/150/2020   

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad sprzedaży lokali 
mieszkalnych, stanowiących własność Gminy Kamień Krajeński na 

rzecz ich najemców. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK            

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XXI/151/2020   
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 
opłaty adiacenckiej. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK            

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXI/152/2020   

 
10. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

11. Zamknięcie obrad sesji.    
 
Radni jednogłośnie 14 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 
Rada Miejska na XXI sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 
obrad.      

 
Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z XX sesji Rady 
Miejskiej. 

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 
  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad. 4. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  
 

Radna Natalia Marciniak zapytała o to jakie działania zostały podjęte, aby 
zadanie dotyczące modernizacji oświetlenia ulicznego zostało zrealizowane.  
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jest przygotowywany projekt 

modernizacji. Po jego opracowaniu zostanie przedstawiona radnym 
informacja w przedmiotowej sprawie.  

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że Pan Burmistrz dokładnie to samo 
mówił w roku ubiegłym.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że informował, iż jest to na etapie 
planowania. Odbywały się spotkania. Prowadzone były rozmowy. 

Podejmowane decyzje uzależnione będą od wysokości środków finansowych 
potrzebnych na realizację zadania.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXI/147/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 września 2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Radny Jarosław Dobek podziękował za inwestycję w Małej Cerkwicy 
(dzwony). Podziękował za podjęte działania przez Pana Burmistrza. Wyraził 

nadzieję, że zadanie zostanie zakończone do końca roku, a dzwony te będą 
biły następnym pokoleniom.    
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXI/148/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
30 września 2020 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2020 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXI/149/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
30 września 2020 roku w sprawie przystąpienia Gminy Kamień Krajeński do 
Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris” podjęta 
została 13 głosami za przy 1 głosie przeciw (B. Januszewski).    
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Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXI/150/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
30 września 2020 roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 
Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok” podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.   
 

Radny Jacek Kucharski podkreślił, że Rada nadal chce utrzymać bonifikatę 
dla najemców. Stwierdził, że jest to ogromny przywilej dla najemcy, aby móc 
wykupić mieszkanie za 30% jego wartości.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXI/151/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
30 września 2020 roku w sprawie ustalenia zasad sprzedaży lokali 
mieszkalnych, stanowiących własność Gminy Kamień Krajeński na rzecz ich 
najemców podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 
Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.   

 
Radny Jarosław Dobek podkreślił, że jest to dodatkowy podatek, który 
właściciele będą musieli zapłacić. Zapytał również o to kto uiści opłatę 

adiacencką, jeżeli nowy właściciel widząc, że jest infrastruktura zapłacił 
więcej za działkę czyli wzrost wartości został uwzględniony w cenie. Zapytał 

od kogo taka opłata będzie egzekwowana.  
 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur poinformował, że uczestniczy           

w tym właściciel nieruchomości. Podkreślił, że gmina nie uczestniczy              
w transakcjach cywilnoprawnych, zatem nie wie jakie są koszty transakcji 
między stronami.     

 
Radny Jarosław Dobek stwierdził, że właściciel musi zorientować się czy taka 

uchwała w gminie istnieje i czy opłata została już uiszczona.  
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Radny Dariusz Foleżyński podkreślił, że wymienione zostały ustawy z 1990            

i 1997 roku. Zapytał dlaczego dopiero teraz taka uchwała ma zostać podjęta.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur stwierdził, że był to przywilej dla 
mieszkańców gminy, że takiej uchwały nie było.    
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXI/152/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
30 września 2020 roku w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 
opłaty adiacenckiej podjęta została 13 głosami za przy 1 głosie przeciw              
(B. Januszewski).    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 10. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego Wojciech Głomski udzielił informacji na 

temat powszechnego spisu rolnego.  
 
Radny Jacek Kucharski poruszył 4 sprawy. Pierwsza sprawa dotyczyła 

koszy, które ustawione były przy ul. Dworcowej, a których w chwili obecnej 
nie ma. Druga sprawa dotyczyła budowy chodnika na wysokości bloków (ul. 

Sienkiewicza). Kolejna sprawa to stan chodnika przy ul. Sportowej, po 
którym dzieci zmierzają do szkoły. Sprawa czwarta dotyczyła zalegających 
wód opadowych na skrzyżowaniu ul. Strzeleckiej z ul. Wyszyńskiego. Radny 

zapytał czy można coś w tej sprawie zrobić.    
 
Burmistrz Wojciech Głomski  w pierwszej kolejności odniósł się do czwartej 

sprawy. Poinformował, że trwają tam aktualnie prace, które mają rozwiązać 
przedstawiony problem. Poinformował, że jest również problem przy ul. 

Polnej. W sprawie koszy podkreślił, że zorientuje się w tej sprawie. Z kolei 
chodnik przy ul. Dworcowej podlega pod Zarząd Drogowy w Sępólnie 
Krajeńskim. Podkreślił, że chciałby, aby zostało to wykonane. Odnośnie 

chodnika przy ul. Sportowej stwierdził, że rzeczywiście nieciekawie to 
wygląda. Chodnik jest za szeroki. Można by wyznaczyć pas zieleni, albo 

ścieżkę rowerową. Burmistrz podkreślił, że trzeba to przeanalizować.  
 
Radny Sebastian Skaja zapytał na jakim etapie jest stawianie serca na 

nakrętki i na jakim etapie są maszty.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że jeżeli chodzi o maszty to zostały 

zabezpieczone środki i będzie to kontynuowane. Odnośnie serca na nakrętki 
poinformował, że planowana jest rewitalizacja przy MGOK i tam miałoby 

zostać usytuowane przedmiotowe serce.  
 
Następnie Radny Sebastian Skaja poinformował, że zbierane są podpisy do 

petycji dotyczącej żłobka. Podkreślił, że są do pozyskania odpowiednie 
fundusze, a żłobek byłby dla wszystkich mieszkańców Gminy Kamień 
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Krajeński. Poprosił o podejmowanie konkretnych działań dla mieszkańców. 

Podkreślił, że jest to bardzo droga inwestycja, ale są do pozyskania fundusze, 
także na koszty bieżące żłobka.  

 Następnie zapytał również o planowaną podwyżkę opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że w tym roku nie jest przewidziana 
podwyżka. Poinformował, że jest przygotowywany przetarg. Po tym okaże się 
jakie będą koszty. Poinformował, że duży wpływ na koszty mają dodatkowe 

objazdy określone przez ustawodawcę. Przypomniał, że podczas komisji 
przedstawiane były ceny jakie obowiązują na RIPOK-ach. Ceny są wyższe 

nawet 4-krotnie. Wyraził nadzieję, że rząd pochyli się nad problemem, który 
już występuje w każdej gminie. Poinformował również o wystąpieniu do Wójta 
Szczepańskiego z wnioskiem o umożliwienie dostarczania odpadów do 

Nowego Dworu.  
 

Radna Sabina Lubińska zapytała o oświetlenie drogi do świetlicy                    
w Zamartem.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że nie wie czy do zimy będzie 
możliwe załatwienie tej sprawy. 
 

Radny Eugeniusz Stryszyk zwrócił uwagę na opróżnianie koszy 
usytuowanych przy chodniku w Płociczu. Wykonywał to ZGKiM Sp. z o.o.            

W chwili obecnej związane z tym koszty pokrywać ma rada sołecka. Radny 
wyraził niezadowolenie z tego powodu. Zapytał jaka ma być opłata z tego 
tytułu. Stwierdził, że szuka się oszczędności.       

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiadając podkreślił, że jeżeli są odpady 
poza systemem to rada sołecka ustawia kosze i trzeba za to zapłacić zgodnie 

z taryfikatorem. Ten kto użytkuje ten ponosi opłaty.         
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał jak ta sprawa 
wygląda w mieście. 
 

Odpowiadając na pytanie Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że                
w mieście nie ma środków sołeckich. Utrzymanie miasta jest w ramach 

budżetu. Na terenie miasta płaci gmina, a na terenie wsi płaci sołectwo.  
 
Radny Eugeniusz Stryszyk zarzucił, że taka zmiana mogła nastąpić od 

nowego roku, a nie w trakcie roku.  
 
Radny Jacek Kucharski zastanawiał się co jest tańsze czy ustawienie koszy 

czy wysyłanie pracownika, który zbiera śmieci.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że to powiat mógł zabrać kosze, 
które były przy ul. Dworcowej, ponieważ to powiat jest właścicielem tej drogi.  
 

Radny Jacek Kucharski podkreślił, że ogólnie jest wszystko w porządku. Jest 
skoszona trawa, zbierane są papierki.     



 

 

7 

 

Ad. 11. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XXI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
przybycie. 
 

Na tym obrady XXI sesji zakończono.   
 
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/  Kazimierz Warylak    
 


